
Нермина Заимовић-Узуновић 

Иницијатива упућена Савјету министара БиХ – “Покрећем иницијативу и захтијевам од 

Савјета министара БиХ да разријеши чланове Савјета за метрологију БиХ, чија сам и 

сама чланица. Захтијевам да разријеши чланове зато што нису радили ништа од када су 

формирани и нису усвојили Стратегију развоја метрологије БиХ, због чега БиХ доводи 

у питање реализацију 4,7 милиона евра пројеката из ИПА фондова.” 

 

Питања постављена Министарству спољне трговине и економских односа БиХ: 

1. “Колико пута се Комитет за техничке прописе састао? 

2. Када је организована посљедња сједница Комитета?  

3. Шта је Комитет уопште урадио од 2004. године, када је требало да буде 

формиран, до данас?” 

Питања постављена Влади Брчко Дистрикта 

1. “Зашто је Влада Брчко Дистрикта донијела позитивну одлуку о оснивању 

неколико нових универзитета, када је за њихово оснивање, од седам чланова 

именованих да дају мишљење, пет чланова дало писмено негативно мишљење?  

2. Који су то чланови експертне групе који су дали позитивно мишљење за 

оснивање универзитета и на основу чијег мишљења су додијељене лиценце за 

почетак рада универзитета? 

3. Који су разлози руководили Владу Дистрикта и ресорну службу да и мимо 

мишљења именованих експерата оснује два приватна универзитета и двије 

високе школе у Брчко Дистрикту?  

4. Шта су били критеријуми којима се руководила Влада БД и ресорна служба да 

додијеле лиценце за рад сва три циклуса новооснованих универзитета?” 

 

Питања постављена Савјету министара БиХ   

1. „Колико је у 2011. години запослено нових државних службеника и 

намјештеника са дипломама: 

a) издатим од јавних универзитета – факултета у БиХ, 

б)  издатим од приватних универзитета – факултета у БиХ? 

2. На којим позицијама су запослени поменути државни службеници у неким 

институцијама, нпр.: 

a) Управи за индиректно опорезивање БиХ, 

б)   Граничној полицији БиХ?“ 

 
 


